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- Stadion zbudujemy niezale¿nie 
od tego, co bêdzie siê dzia³o z 
dru¿yn¹ Piasta Gliwice – takie 
zapewnienie us³yszeli kibice gli-
wickiej dru¿yny od Zygmunta 
Frankiewicza podczas spotka-
nia w magistracie. Do spotkania 
dosz³o z inicjatywy w³adz miasta. 

Jak wyjaœnia³ prezydent Frankie-
wicz, cel spotkania by³ czysto 
informacyjny. 
- W obiegu jest mnóstwo nieraz 
szokuj¹cych informacji i warto 
by³o sobie to wyjaœniæ. Kibicom 
zale¿y na budowie stadionu a my 
chcemy go wybudowaæ. I choæ 
w zwi¹zku z tym nie powinno 
byæ kontrowersji to jednak siê 
pojawia³y – t³umaczy³ prezydent.

Prezydent przyznał, 
że faktycznie wła-
dze miasta mają 
problem z budową 
stadionu.
 
Ca³oœæ prac nad projektem, 
wed³ug pierwotnej umowy mia³a 
trwaæ 6 miesiêcy. W tej chwili 
termin jest przekroczony o 9 
miesiêcy. Wybrana w przetar-

gu niemiecka firma projektowa 
Bremer AG, mimo dwukrotne-
go przed³u¿enia terminu wci¹¿ 
nie przygotowa³a projektu wy-
konawczego. W zwi¹zku z tym 
nie mo¿na og³osiæ przetargu i 
wy³oniæ wykonawcy. 

Tym bardziej, ¿e zniknê³y prze-
szkody formalne w postaci skarg 
wniesionych do wojewody w 
zwi¹zku z planowan¹ inwestycj¹. 
Wojewoda protesty odrzuci³, 
co oznacza, ¿e pozwolenie na 
budowê by³o dobrze przygotowa-
ne i poprawnie wydane. Wpraw-
dzie osoba skar¿¹ca mo¿e jesz-
cze wnieœæ skargê do s¹du ale 
ta skarga nie musi wstrzymywaæ 
dzia³añ inwestora. 

Tymczasem Bremer AG z przygo-
towaniem projektów wykonaw-
czych bardzo siê opóŸnia.

Przedstawiciele firmy poinfor-
mowali, ¿e nie bêd¹ w stanie 
ich wykonaæ przed 5 marca 
przysz³ego roku. W grê wchodz¹ 
wiêc kary umowne. 

Wydaje siê, ¿e wyjaœnienia pre-
zydenta uspokoi³y kibiców. Ze 
swojej strony zapewniali, ze za-
planowana na 17 grudnia pikieta 

Kilka dni póŸniej dosz³o do 
spotkania z przedstawicielami 
firmy Bremer. W jego efekcie 
nie podjêto jednak ¿adnych 
nowych ustaleñ. Firma Bremer 
potwierdzi³a tylko, ¿e do 5 mar-
ca przygotuje  projekt wykonaw-
czy. 

Dlaczego podobno tak do- 
œwiadczona firma ma problemy 
z przygotowaniem projektu sta-
dionu dla Piasta? Niewielkiego, 
i w dodatku identycznego z 
obiektem w Paderborn? 

Josef Ellebracht, cz³onek Za- 

rz¹du Bremer AG wyjaœnia³, ¿e 
je¿eli chodzi o poœlizgi termino-
we to spowodowa³o je bardzo 
du¿o kwestii  m.in.  administra-
cyjnych. Sugerowa³, ¿e i tak nie 
by³oby mo¿liwoœci og³oszenia 
przetargu ze wzglêdu na prote-
sty mieszkañców. Wskazywa³, 
¿e mimo ich oddalenia mo¿e 
dojœæ do dalszej procedury. 

Wyjaœnienie dziennikarzy, ¿e na 
tym etapie s¹dowa procedura 
nie wstrzyma³aby ju¿ budowy 
stadionu skwitowa³: Komenta-
rza nie bêdzie.  
Nie by³ te¿ sk³onny uspokajaæ 

nastrojów kibiców. Okaza³o siê, 
¿e firma Bremer, która jest od-
powiedzialna za przeci¹ganie 
terminów uwa¿a, ¿e w tej 
kwestii mieszkañcy musz¹ 
siê zwracaæ nie do nich a do 
Urzêdu Miasta. 

- Nie bêdziemy teraz obrzucali 
siê zarzutami kto i gdzie zawini³. 
Kwestie, które nas interesowa³y 
zosta³y omówione i podjêto de-
cyzje dotycz¹ce dalszego pla-
nowania – podsumowa³ Josef 
Ellebracht. 

Dla kibiców w konfrontacji 

Urz¹d Miasta – firma Bremer 
AG mniej wiarygodna jest nie-
miecka firma. 

- Ma³o profesjonalizmu, ma³o 
przygotowania  - tak jej dzia³ania 
podsumowa³ w Telewizji Gliwice 
jeden z cz³onków Stowarzysze-
nia Kibiców Piasta.

Je¿eli wiêc firma Bremer dotrzy-
ma terminu to budowa stadio-
nu bêdzie mog³a rozpocz¹æ siê 
najwczeœniej w maju przysz³ego 
roku. (nd)

pod Urzêdem Miasta w ¿adnym 
wypadku nie jest wymierzona 
przeciw prezydentowi. 

- Nie mamy zamia-
ru niczego utrud-
niać. Wręcz prze-

ciwnie, wszyscy w 
Gliwicach trzymają 
kciuki i jest pozy-
tywna presja by jak 
najszybciej zagrać 
na nowym stadionie 

– mówili kibice.
Zwracali te¿ uwagê na to, ¿e sy-
tuacja wokó³ stadionu ma wp³yw 
na wyniki sportowe. Mo¿e siê 
zdarzyæ, ¿e Piast decyzj¹ w³adz 
ligi nie zostanie dopuszczony do 
gry w ekstraklasie. 

- Gdyby Piast spad³ do I ligi, to 
mo¿emy wyst¹piæ z roszczeniem 
w stosunku do firmy Bremer AG 
je¿eli bêdzie siê da³o udowodniæ, 
¿e spadek jest powi¹zany z bra-
kiem miejsca do gry – powiedzia³ 
prezydent.

Nina Drzewiecka

Firma Bremer, projektant stadionu Piasta na spotkaniu z w³adzami miasta

Nie mają sobie nic do zarzucenia?

Sprawa stadionu wyjaśniona?
Kilkadziesi¹t minut czekali na korytarzu dziennikarze zaproszeni na spotkanie prezydenta z przedstawicielami 
stowarzyszenia kibiców Piasta. Nie poproszono ich do sali konferencyjnej  poniewa¿ kibice pocz¹tkowo nie 
¿yczyli sobie aby media uczestniczy³y w rozmowie.


